
 
 

Interpellation gällande bostadslösa 

 
 
Till ansvarigt kommunalråd 
 
Det har framkommit att Gävle kommun drastiskt har minskat möjligheterna för hemlösa, 
skuldsatta familjer och våldsutsatta kvinnor att få hjälp med bostad genom 
övergångsavtal. Detta har skett utan politiska beslut eller offentlig debatt. Därför vill jag 
ställa följande frågor: 
 

1. Hur kan kommunledningen motivera att man i tysthet avvecklat övergångsavtal, 
som tidigare varit en livlina för de mest utsatta, utan att informera medborgare 
eller fatta formella politiska beslut? 
 

2. Gavlegårdarna har varnat för att denna politik ökar hemlösheten och tvingar 
utsatta att flytta till andra kommuner, vilket de kallar ”social dumping”. Hur tänker 
kommunledningen ta ansvar för de negativa konsekvenserna av sin politik? 
 

3. Projektet "Bostad först" har hittills inte hjälpt en enda person till en bostad, trots 
politiska löften och resurser. Hur försvarar kommunledningen detta 
misslyckande, och vad planerar man för att säkerställa att projektet faktiskt 
hjälper de hemlösa? 
 

4. Genom att hänvisa hemlösa till att söka bostäder i andra kommuner, avsäger sig 
kommunen sitt ansvar för sina egna invånare. Hur kan kommunledningen 
rättfärdiga detta när behovet av stöd lokalt är så stort? 
 

5. Med tanke på att dessa förändringar genomförts under kommunledningens 
mandatperiod, vilket ansvar tar ni för de ökade problemen med hemlöshet och 
social utsatthet i Gävle? 
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